Unlocking the Mystery of the Bible 
解開聖經的奧秘
Session 3- Patriarchs
第三課: 聖祖史
1. Mankind has been scattered and their languages confused after they tried to build a name for themselves rather than calling on the name of the LORD. What is God's first step toward restoring them to himself? (See Genesis 12:1-3.)

當人類想為自己立名，而不是向主的名呼求，他們就被分散、語言也被混亂。天主復興他們（使其重新成為天主子民）的首個步驟是什麼？(創12:1-3)
2. "Patriarchs" means literally, "fathers" in the same sense we use the terms "forefathers" or "Founding Fathers." This period tells of the patriarchs-the "founding fathers"-of the nation of Israel. Who are they?

「聖祖」字面的意義是「父親」，也就是我們所謂「祖先」或「開國元勳」。「聖祖時期」告訴我們有關聖祖 - 建立以色列民族「開國元勳」的故事，「聖祖」是那些人？
3. Why is the color burgundy used to represent this time period?

 為什麼用紫紅色去代表這段時期？

4. Read Genesis 12:1-3. What promises does God make to Abraham?

讀創12:1-3，天主對亞巴郎作了那些應許？

5. To whom do the promises pass in the following generations?

  這些應許傳給亞巴郎後代（後裔）那些人？

6. God's three covenant promises to Abraham are elaborated in Genesis 15, 17, and 22. ln this three-part covenant (also called the "Abrahamic Covenant"), God promises to give Abraham's descendants a land, to establish them as a kingdom, a the rest of the Bible, which is basically the story of God making good on those promises. Look at the Patriarchs period on your Chart to get an idea of where the story is headed. Each time God fulfills one of the promises, he makes yet another covenant with his people. Find the "Abrahamic Covenant" box on your Chart, and identify the people through whom God will make future covenants with his people and fulfill the three promises he made to Abraham.

在世創15、17、22章，我們看到天主對阿巴郎三個盟約應許的闡釋，在這「亞巴郎盟約的三部曲」中，天主應許給阿巴郎後裔土地，好叫他們能建立王國，成為世界的福源。這盟約是幫助我們明白聖經其餘部分的藍本，因為它基本上講的是天主對這些許諾的忠信。現利用圖表去看「聖祖時期」，明白故事如何發展；每次天主使其中一個應許實現，祂就和以民立另一個盟約。在圖表上「阿巴郎盟約」的格子，找出天主通過那些人和祂的子民立將來的盟約，使祂對阿巴郎的三個許諾得到實現。

Land Promise: 
有關土地的應許：

Kingdom Promise:

 有關王國的應許：

Promise of Worldwide Blessing:

有關成為世界福源的應許：

7. Throughout salvation history, God repeatedly poses the same question to mankind: "Will you trust me?" What does trust in God look like, as demonstrated in the life of Abraham?

 在救恩史中，天主重覆問人類同樣的問題：「你會相信我嗎？」試以亞巴郎的一生為例，他如何表現出對主的信賴呢？

8. How might God be calling you to trust in him today?

今天天主如何召喚你去相信祂？
